

Date: 27th of February 2020

التاريخ: ٢٧ من فبراير ٢٠٢٠م

## Subject: <u>Annual Audited Results and</u> Proposed Dividends for the Year 2019

The Board of Directors of OMINVEST at its meeting held on Wednesday the 26<sup>th</sup> of February 2020 approved the Annual Audited Financial Statements for the Group and Parent Company for the year ended 31 December 2019.

The Group recorded a profit of RO 50.1 million for the year compared to RO 45.6 million in 2018; a growth of 10%. The profit attributable to the Parent Company shareholders from the Group profits is RO 32.1 million compared to RO 30.5 million in 2018; a growth of 5%.

The Board has also proposed a Cash Dividend of 25 baisa per share totaling RO 20,194,308 representing 25% of the paid-up capital. The proposed dividends are to be approved by the shareholders in the Annual General Meeting scheduled for Monday the 30<sup>th</sup> of March 2020.

The Audited Group and Parent Company Financial Statements; together with the Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Auditors Report and Auditors Report on Corporate Governance; will be uploaded in English and Arabic to the Muscat Securities Market website under Financial Reports within the prescribed time. Note that the financial results of our Group companies operating in banking and leasing sector are subject to the Central Bank of Oman's approval.

## الموضوع: النتانج السنوية المدققة وتوزيعات الأرباح المقترحة لعام ٢٠١٩

اعتمد مجلس إدارة شركة أومنفيست في اجتماعه يوم الأربعاء الموافق ٢٦ فبراير ٢٠٢٠م القوائم المالية السنوية المدققة للمجموعة والشركة الأم للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٩م.

حققت المجموعة أرباحًا للعام تبلغ قيمتها ٥٠,١ مليون ريال عماني مقارنة مع ٤٥,٦ مليون ريال عماني في العام ٢٠١٨م، نمو بنسبة ١٠٪. وبلغت الأرباح المنسوبة إلى مساهمي الشركة الأم من أرباح المجموعة ٣٢,١ مليون ريال عماني مقارنة بالأرباح التي بلغت قيمتها ٣٠,٥ مليون ريال عماني في عام بالأرباح التي بنسبة ٥٪.

اقترح المجلس توزيع أرباح نقدية بواقع ٢٥ بيسة لكل سهم (بإجمالي ٢٥/١٩٤٣ ريال عماني) والتي تمثل ٢٥٪ من رأس المال المدفوع، ويخضع ذلك لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المزمع عقده يوم الاثنين ٣٠ مارس ٢٠٢٠م.

وسوف يتم تحميل القوائم المالية المدققة للمجموعة والشركة الأم بالإضافة الى تقرير مجلس الإدارة، وتقرير التنظيم والإدارة، وتقرير مناقشات الإدارة وتحليلاتها، وتقرير مراقب الحسابات حول تقرير التنظيم والإدارة، عبر نظام الإرسال الإلكتروني باللغة الإنجليزية والعربية بموقع سوق مسقط للأوراق المالية في التقارير المالية خلال المدة المحددة. علماً أن نتائج المالية لشركات المجموعة في قطاع البنوك والتأجير تخضع لموافقة البنك المركزي العماني.

FOR/ Oman International Development and Investment Company S.A.O.G.



عن / الشركة العمانية العالمية للتنمية ش.م.ع.ع.

